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Dag Hugo,

Bijgevoegd vind je de (aangepaste) stukken voor het Catshuis:
I. Redeneerlijn, met de 3 doelen en extra maatregelen.
II. Worddocument met 9 uitwerkingen van nudging manieren jongeren , zoals Hugo gistermiddag vroeg.
III.  Bijlage met veel cijfers en grafieken, ook over de UK variant > deze deel ik met NCC zodat deze morgen aan alle
deelnemers kan worden uitgedeeld. Mocht je dat niet willen, laat het dan even weten, dan trek ik dat terug.
IV. Discussiestuk maatregelenpakket
V. Onderstaand: update over fieldlabs

Update Field Labs
Vrijdagmorgen is er een gesprek geweest met de organisatoren van de Fieldlabs. Vanuit het Rijk waren AZ, EZK, OCW en VWS
aanwezig. Qok het RIVM was erbij.
De eerste vier experimenten:
1. De voorbereidingen voor de eerste 4 fieldlabs (2 voetbalwedstrijden, 1 keer Guido Weijers en 1 congres) op schema.
Plannen zijn aangepast nav adviezen van RIVM en de departementen.
2. VWS heeft bedrijf geregeld voor afnemen en analyseren van PCR-testen vooraf en test na 5 dagen.
3. De tekst van de ministeriele regeling is vrijwel gereed.

We hebben besproken dat de Britse variant van het virus een nieuw feit zijn,
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We hebben verkend wat de gevolgen zijn van uitstel en of er nog aanpassingen mogelijk zijn.

De fieldlabs hebben @ |laten berekenen wat het risico is op een besmetting en die is heel klein.

Ze vragen om het deze 4 niet uit te stellen. En ze zijn bang als er nu uitgesteld wordt omdat de lockdown wordt verlengd het
daarna weer onzeker is of het kan doorgaan.

Tweede vraag is om in te stemmen met de tweede vier experimenten. Dat zijn concerten, dansevenement binnen en buiten. Als
deze niet begin februari door kunnen gaan komt het festivalseizoen de rest van het jaar in gevaar. Ook voor de vraag of er
publiek bij het songfestival aanwezig kan zijn, zijn de fieldlabs van belang.

Ze hebben ook gedeeld dat in Barcelona een geslaagd experiment is uitgevoerd (dance, geen afstand, alcohol).

We hebben sterk benadrukt dat we graag willen dat ze doorgaan, maar dat het verantwoord moet zijn.
EZK is voorstander van doorgaan. AZ wil het ook graag. J&V wil het nu niet doen.
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Opties:
a. Doorgaan met de eerste vier op de geplande data || ENIEENIEIEG
b. Besluitvorming opschuiven met 3 weken.
c. Nu besluiten over alle 8 de experimenten voor data direct na de verlengde lockdown. Onafhankelijk van de situatie die er
dan is. Dus na 9 februari.

Advies: optie c.

Overwegingen:
- Tijdens lockdown deze fieldlabs uitvoeren is moeilijk uit te leggen.
- Als het kabinet nu zekerheid geeft voor alle 8 de fieldlabs geeft dit nog perspectief. De organisatoren zullen niet blij zijn,
maar krijgen wel perspectief en ik verwacht dat ze dat zullen zien. En de kans zullen pakken.
- Alleen uitstellen is de slechtste optie.

Groeten,
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